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Protokół  Nr VII/19 

 

z VII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego odbytej w dniu 30 kwietnia 2019 

r.   w Powiatowym Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji w Zduńskiej Woli, w godz. od 

10:00 – 13.00. 

Ustawowa liczba radnych     - 19 

Stan faktyczny radnych       -  19 

Obecnych na sesji radnych -  16 

 

Obecni na sesji radni: 

1. Filipowski Tomasz Bonifacy  
 

2. Iwaniuk Hanna Elżbieta  
 

3. Łabędzki Marcin  
 

4. Mazurkiewicz Dawid Krzysztof  
 

5. Mielczarek-Sójka Ewa  
 

6. Nowak Krzysztof Jan  
 

7. Pawłowska Joanna Krystyna  
 

8. Piotrowski Zbigniew  
 

9. Rychlik Wojciech Marek  
 

10. Solarek Romuald 
 

11. Szuster Stanisław 
 

12. Warchlewski Piotr Dariusz 
 

13. Włodarczyk Grzegorz 
 

14. Ziółkowska Jadwiga Anna  
 

15. Ziółkowski Tomasz Jacek  

16. Andrzej Dutkiewicz. 
 
Nieobecni: 

1. Katarzyna Chwiałkowska, 

2. Paweł Mataśka, 
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3. Tomasz Półgrabia. 

 

Punkt 1 

Otwarcie obrad VII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego                                             

i stwierdzenie prawomocności obrad przez Przewodniczącego Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego. 

 

Otwarcia VII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego dokonał 

Przewodniczący Rady Powiatu Zduńskowolskiego, witając radnych i przybyłych gości. 

Stwierdził również że, na sali jest obecnych 16 Radnych (na faktyczny stan 19) wobec 

czego wszystkie podjęte na sesji uchwały będą prawomocne i obowiązujące. 

 

Punkt 2 

Ustalenie porządku dziennego obrad. 

1. Otwarcie VII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z VI sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

4. Informacja starosty zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych                                   

od ostatniej sesji. 

5. Powołanie Komisji Uchwał. 

6. Ocena zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę lokalnej sytuacji 

społecznej  i demograficznej w powiecie zduńskowolskim.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Rady Powiatu ds. 

opracowania aktualizacji projektu Wieloletniego Programu Inwestycyjnego 

Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2019-2040. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad wnoszenia obywatelskich 

inicjatyw uchwałodawczych.    

9. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Powiatu Zduńskowolskiego                            

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego za 2018 rok.   

10. Podjęcie uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR III/21/18 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2019–

2040 -FK.7/19.   
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11. Podjęcie uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR III/22/18 w sprawie uchwalenia 

budżetu na rok 2019 – FK.8/19.  

12. Stanowisko Rady Powiatu Zduńskowolskiego w sprawie ochrony powietrza na 

terenie powiatu zduńskowolskiego.  

13.     Interpelacje i zapytania Radnych.   

14.     Wnioski i oświadczenia Radnych. 

15.     Sprawy różne. 

16.      Zakończenie VII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 16 głosów za) przyjęła proponowany porządek 

obrad. 

1. Joanna Pawłowska - Tak 

2. Romuald Solarek - Tak 

3. Zbigniew Piotrowski - Tak 

4. Dawid Mazurkiewicz - Tak 

5. Krzysztof Nowak - Tak 

6. Andrzej Dutkiewicz - Tak 

7. Grzegorz Włodarczyk - Tak 

8. Stanisław Szuster -  Tak 

9. Jadwiga Ziółkowska - Tak 

10. Tomasz Ziółkowski - Tak 

11. Marcin Łabędzki - Tak 

12. Hanna Iwaniuk - Tak 

13. Wojciech Rychlik - Tak 

14. Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

15. Tomasz Filipowski - Tak 

16. Piotr Warchlewski -  Tak 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z VI sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Rada Powiatu 15 głosami za, 1 wstrzymał się przyjęła protokół z VI sesji Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego. 

1. Joanna Pawłowska - Tak 

2. Romuald Solarek - Tak 
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3. Zbigniew Piotrowski - Tak 

4. Dawid Mazurkiewicz - Wstrzymanie 

5. Krzysztof Nowak - Tak 

6. Andrzej Dutkiewicz - Tak 

7. Grzegorz Włodarczyk - Tak 

8. Stanisław Szuster  - Tak 

9.Jadwiga Ziółkowska - Tak 

10. Tomasz Ziółkowski - Tak 

11. Marcin Łabędzki - Tak 

12. Hanna Iwaniuk - Tak 

13. Wojciech Rychlik - Tak 

14. Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

15. Tomasz Filipowski - Tak 

16.  Piotr Warchlewski - Tak 

 

Punkt 4 

Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej 

sesji. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk przedstawiła informację międzysesyjną: 

„Na VI sesji  Rada Powiatu podjęła 7 uchwał. Uchwały wykonywane są zgodnie 

z ich postanowieniami.  

Od ostatniej sesji odbyło się 5 posiedzeń Zarządu Powiatu. Przedmiotem obrad 

Zarządu były sprawy z zakresu bieżącego kierowania Powiatem,  jak i wypracowanie 

spraw będących przedmiotem obrad Wysokiej Rady.  

w zakresie inwestycji 

Przedsiębiorczy Powiat Zduńskowolski  

W dniach 13-15 maja 2019 r.  trzyosobowa delegacja Powiatu Zduńskowolskiego 

będzie uczestniczyć w XI Europejskim Kongresie Gospodarczym w Katowicach.  

Trwają przygotowania do rozpisania procedury przetargowej dotyczącej  usługi                               

w zakresie kompleksowej organizacji uczestnictwa delegacji Powiatu 

Zduńskowolskiego w wydarzeniu o charakterze wystawienniczym, które odbywać się 

będzie w 2019, tj. w Dolnośląskich Targach Ślubnych we Wrocławiu. W miesiącu 

kwietniu został ogłoszony nabór firm, które chcą aby ich próbki produktów i materiały 

promocyjno-informacyjne zaprezentowane były przez Powiat Zduńskowolski na ww. 
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targach. W dniu 17 kwietnia został złożony wniosek o płatność wnioskujący                                     

o refundację poniesionych w okresie X.2018 r. – III.2019 r. wydatków w ramach 

niniejszego projektu.   

Nowoczesny zawód w nowoczesnej szkole – Modernizacja Zespołu Szkół w Zduńskiej 

Woli Karsznicach – zadanie II: budowa budynku z 3 salami dydaktycznymi dla klas o 

profilach: hotelarskim, gastronomicznym i kolejowym wraz z I wyposażeniem 

Został złożony końcowy wniosek o płatność. Ostateczna wartość projektu, zgodnie z 

ww. wnioskiem to 6 485 302,18 zł a dofinansowanie: 4 218 201,37 zł.  

Rozwój infrastruktury lekkoatletycznej wraz z budową systemu nawadniania boisk do 

piłki nożnej na terenie PMOS w Zduńskiej Woli. 

Prace budowlane na obiekcie nadal trwają w ograniczonym zakresie. W chwili obecnej 

trwa uzupełnianie podbudowy betonowej, na początek maja zaplanowane jest 

rozpoczęcie kładzenia nawierzchni poliuretanowych. Są to prace związane z etapem 

II inwestycji, który ma zakończyć się 15 czerwca.  

„E-Powiat Zduńskowolski” 

 W dniu 18 kwietnia wykonawca Jacek Jachowicz z Wielunia  złożył  dokumentację 

projektowo-kosztorysową dla zadania rozbudowa sieci teleinformatycznej. Zgodnie z 

umową niniejsza dokumentacja podlega obecnie weryfikacji przez pracowników 

Wydziału Inwestycji oraz Wydziału Organizacyjnego (informatyków). W dniu 

24.04.2019 r. został złożony wniosek o płatność pełniący funkcję rozliczającą 

otrzymaną zaliczkę.   

Rozbudowa Zespołu Szkół Specjalnych im. M. Grzegorzewskiej w Zduńskiej Woli 

W dniu 3 kwietnia dokonano odbioru częściowego II etapu inwestycji polegającej na 

rozbudowie Zespołu Szkół Specjalnych. Etap obejmował wykonanie robót 

budowlanych w nowym obiekcie szkoły tj. miedzy innymi montażu stolarki okiennej i 

drzwiowej, wykonania elewacji, instalacji c.o., wod. – kan., elektrycznych, okablowania 

strukturalnego oraz robót wykończeniowych. Trwają przygotowania do rozpoczęcia 

czynności odbiorowych związanych z etapem III (końcowym), obejmującym 

zagospodarowanie terenu oraz wykonanie nawierzchni sportowych.  

Aktywna Dolina Rzeki Warty  

Realizacja robót budowlanych w ramach projektu odbywa się na odcinkach: 

Wojsławice – Tymienice, w miejscowości Piaski (roboty ukończone w 95%), na odcinku 

Piaski - Strońsko  oraz na ul. Paprockiej. Odcinek ul. Piwna: w dniu 02.04.2019r. 

przekazano teren budowy od skrzyżowania z ul. Dolną do skrzyżowania z ul. 

Złotnickiego. Rozpoczęto prace związane z korytowaniem pod ciąg pieszo – rowerowy, 
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trwają roboty ziemne na 1/3 odcinka. 

Trwa intensywnie procedura wypłaty odszkodowań. 

Miejski Obszar Funkcjonalny Zduńska Wola – Karsznice – budowa łącznika z drogą 

ekspresową S8 na terenie powiatu zduńskowolskiego i powiatu łaskiego. 

Prace budowlane realizowane są  w pełnym zakresie i dotyczą wszystkich branż. 

W branży drogowej obecnie wbudowywane jest kruszywo i układana jest masa 

bitumiczna w zakresie podbudowy.  Kontynuowane są również prace związane z 

podbudową i układaniem kostki na ciągach pieszo-rowerowych. W ramach branży 

elektrycznej obsadzane są fundamenty oświetlenia ulicznego i stawiane słupy oraz 

usuwane są kolizje z istniejącą siecią energetyczną. W branży wodno-kanalizacyjnej 

kontynuowane są prace związane z obsadzaniem studzienek i wpustów kanalizacji 

deszczowej. W branży teletechnicznej kontynuowane są prace związane z budową 

kanału teletechnicznego. W dniu 29 marca została podpisana umowa użyczenia  

części działek pasa drogowego drogi wojewódzkiej 482 z Województwem Łódzkim – 

Zarządem Dróg Wojewódzkich, gdzie powstanie rondo,  co pozwoliło w dniu 

05.04.2019 r. przekazać  Wykonawcy  ww. odcinek oraz   odcinek ul. Kolejowej, na 

której wybudowana zostanie łopatka do zawracania.  Prace na drugim budowanym 

rondzie tj.  na rondzie S8 są realizowane sukcesywnie i w pierwszej fazie nie dotyczą 

samej tarczy ronda.  Prowadzone są prace ziemne wokół, jak choćby zdjęcie humusu 

i sukcesywne usuwanie kolizji z podziemną infrastrukturą. Obecnie trwają prace 

budowlane na trzecim  rondzie  w środkowej części przebiegu Łącznika, łączącym się 

z ul. Kolejową. Od 1 kwietnia tego roku wykonawca wyłączył ten rejon z ruchu 

kołowego i wdrożył w życie tymczasową organizację ruchu stosując objazdy. O 

zaistniałym zdarzeniu zostały poinformowane samorządy lokalne, media, zakład PKP 

Cargo Karsznice oraz społeczność lokalna poprzez naszą stronę internetową i profil 

na jednym z popularnych mediów społecznościowych, zarówno przez Powiat jak i 

Miasto Zduńska Wola. Wykonawca szacuje, że prace te mogą potrwać około 2 – 

miesiące. W dniu 17.04.2019 r. złożono do Urzędu Marszałkowskiego – Instytucji 

Zarządzającej RPO WŁ 2014-2020 wniosek o płatność pełniący funkcję 

sprawozdawczą i wnioskującą o kolejną zaliczkę. W ramach rozliczenia projektu w 

dniu 25.04.2019 r. podpisany został protokół odbioru prac wykonanych przez 

generalnego wykonawcę w I kw. 2019 r.   

w zakresie zamówień publicznych 

W dniu 17.04.2019r. został ogłoszony przetarg nieograniczony pn. „Dostawa i montaż 

pierwszego wyposażenia nowo wybudowanego budynku dydaktycznego Zespołu 
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Szkół Specjalnych im. M. Grzegorzewskiej w Zduńskiej Woli”. Postępowanie zostało 

podzielone na 2 części: 

Część I – Dostawa oraz montaż mebli oraz wyposażenia do nowo wybudowanego 

budynku dydaktycznego Zespołu Szkół Specjalnych im. M. Grzegorzewskiej w 

Zduńskiej Woli; 

Część II – Dostawa oraz montaż rolet okiennych w  nowo wybudowanym budynku       

dydaktycznego Zespołu Szkół Specjalnych im. M. Grzegorzewskiej w Zduńskiej Woli; 

Termin składania ofert został wyznaczony na dzień 29.04.2019 r.  do godz. 11:00.  

Został ogłoszony przetarg nieograniczony dotyczący bieżącej konserwacji dróg i ulic  

powiatowych na terenie powiatu zduńskowolskiego. Termin składania ofert został 

wyznaczony na dzień 13.05.2019r. do godz. 11:00. 

   Wydział Spraw Społecznych i Wspierania Przedsiębiorczości  

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej Woli w okresie międzysesyjnym 

realizowało swoje zadania statutowe. 

Dom Dziecka im. św. Maksymiliana Marii Kolbego w Wojsławicach w okresie 

międzysesyjnym realizował swoje zadania statutowe. 

Dom Pomocy Społecznej w Zduńskiej Woli w okresie międzysesyjnym realizował 

swoje zadania statutowe. 

W okresie od 27.03.2019r. do 24.04.2019r. Dom Pomocy Społecznej                                               

w Przatówku podejmował następujące działania statutowe: 

1. 02.04.2019r. – 14 Rocznica Śmierci Papieża Jana Pawła II – spotkanie 

modlitewne w Kaplicy, projekcja filmowa przedstawiająca najważniejsze 

wydarzenia z życia Jana Pawła II; 

2. 02.04.2019r. -  ,,Wysiew nasion kwiatowych” - zajęcia edukacyjne 

prowadzone przez CKU ze Zduńskiej Woli; 

3. 03.04.2019r. – ,,Dzień Tęczy” – konkurs plastyczny dla mieszkańców Domu; 

4.  04.04.2019r. – Dzień Leśnika – spacer do lasu; 

5. 10.04.2019r. – 79 Rocznica Zbrodni Katyńskiej – montaż słowno-muzyczny, 

okolicznościowa gazetka; 

6. 14.04.2019r. – Niedziela Palmowa – święcenie palemek przygotowanych 

podczas zajęć terapeutycznych; 

7. 01.04.- 19.04.2019r. – Przygotowania do Świąt Wielkanocnych: 

• przygotowanie kartek okolicznościowych i stroików świątecznych, 

• udekorowanie pomieszczeń Domu, 
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• spotkania modlitewne, przygotowanie i wystawienie Misterium Męki 

Pańskiej, 

• uporządkowanie grobów zmarłych mieszkańców Domu, zapalenie zniczy. 

8. 20.04. – 22.04.2019r. – Święta Wielkanocne: 

święcenie pokarmów w Wielką Sobotę, Śniadanie Wielkanocne, Śmigus Dyngus, 

działania statutowe. 

Środowiskowy Dom Samopomocy w Zduńskiej Woli ul. Łaska w okresie 

międzysesyjne realizował swoje zadania statutowe. 

Środowiskowy Dom Samopomocy w Zduńskiej Woli ul. Dąbrowskiego realizował 

działania międzysesyjne: 

1. działania statutowe jednostki; 

2. współpraca z jednostkami organizacyjnymi pomocy społecznej funkcjonującymi na 

terenie Powiatu Zduńskowolskiego; 

3. wspieranie przez kadrę merytoryczną uczestników w realizacji IPPW-A. 

4. 01.04.2019 r.- zorganizowano dla uczestników spotkanie informacyjne z 

pracownikiem Zespołu do spraw Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych; 

5. 09.04.2019 r.- prelekcja z udziałem dzielnicowego z rejonu KPP w Zduńskiej Woli 

nt. przeciwdziałania oszustom internetowym dla uczestników Ośrodka; 

6. 18.04.2019 r.- na terenie Ośrodka zorganizowano dla uczestników Uroczyste 

Śniadanie Wielkanocne; 

7. 24.04.2019 r.- na terenie Ośrodka zorganizowano dla uczestników dzień hiszpański- 

wzbudzanie zainteresowań kulturą i obyczajami innych krajów, degustacja potraw. 

  Dom Pomocy Społecznej w Przatówku w okresie międzysesyjnym realizował 

zadania statutowe. 

POWIATOWY URZĄD PRACY 

W dniu 26.03.2019r złożono do Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Łodzi zgłoszenie 

udziału w Programie Regionalnym w 2019 r. "Aktywizacja zawodowa osób 

bezrobotnych w wieku 30-50 lat". W ramach Programu zaplanowano 

zorganizowanie  staży, szkoleń oraz wypłatę dotacji na rozpoczęcie działalności 

gospodarczej. Ogólna wartość programu wynosi 65 000,00 zł. 

W dniu 03.04.2019 r. w Sali Informacji Zawodoznawczej przy Powiatowym Urzędzie 

Pracy w Zduńskiej Woli odbyła się giełda pracy z pracodawcą z firmy Marcin Kmiecik 

- KURCZE PIECZONE, zainteresowanym przyjęciem 2 osób na stanowisko pracownik 

przygotowujący posiłki -  sprzedawca. 
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W dniu 04.04.2019 r. w Sali Informacji Zawodoznawczej przy Powiatowym 

Urzędzie    Pracy w Zduńskiej Woli w ramach stałej współpracy odbyło się spotkanie 

informacyjne w zakresie  naboru  na stanowisko policjanta. Spotkanie prowadzili 

wspólnie pracownicy Powiatowego Urzędu Pracy w Zduńskiej Woli 

wraz  z  pracownikami z Komendy Powiatowej Policji w Zduńskiej Woli. 

 W dniu 09.04.2019 r.  pracownicy PUP uczestniczyli w Targach Pracy i Rozwoju 

Zawodowego w Sieradzu. Celem targów było umożliwienie pracodawcom 

bezpośredniego kontaktu z dużą grupą potencjalnych kandydatów do pracy oraz 

poszukiwanie nowych pracodawców do współpracy z poza powiatu zduńskowolskiego. 

W dniach od 01.04.2019 r. do 08.04.2019 r. prowadzony był nabór 

wniosków    pracodawców  o sfinansowanie kosztów kształcenia ustawicznego z 

Krajowego Funduszu Szkoleniowego. 

Zduńskowolski Szpital Powiatowy w okresie międzysesyjnym realizował zadania 

statutowe. 

W zakresie edukacji 

1) W dniu 15 kwietnia br. w Powiatowym Centrum Kultury i Sportu w Zduńskiej 

odbyło się podsumowanie konkursu dla dzieci i młodzieży „ Ozdoby 

Wielkanocne”. 

2) W dniu 26 kwietnia 2019 r. odbył się Pokaz Zawodów, organizowany przez 

Centrum Kształcenia Ustawicznego w Zduńskiej Woli. 

W zakresie promocji  

10 kwietnia wzięłam udział w uroczystości zorganizowanej przez Liceum Plastyczne 

poświęconej pamięci ofiarach Zbrodni Katyńskiej. Młodzież uczciła ten dzień 

zapraszając przedstawicieli Rodzin Katyńskich. Spotkanie stało się okazją do 

poznania wspomnień o osobach zasłużonych dla niepodległości z terenu miasta 

Zduńska Wola. Przedstawiciele Rodzin Katyńskich posadzili ”Dąb Pamięci” dla 

upamiętnienia por. Jana Kacera – zamordowanego  w Katyniu. 

 

13 kwietnia na cmentarzu przy ul. Bema brałam udział w miejskich obchody 79. 

rocznicy zbrodni katyńskiej, gdzie wspólnie z mieszkańcami, samorządowcami, 

duchowieństwem i pocztami sztandarowymi oddaliśmy hołd polskim oficerom 

zamordowanym w Lesie Katyńskim pod Smoleńskiem. 
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13 kwietnia uczestniczyłam w Zjeździe Dzieci i Młodzieży po Przeszczepie Serca, który 

już po raz 15. Odbył się  w Zduńskiej Woli. To wyjątkowe wydarzenie - spotkanie 

młodych ludzi, którzy musieli zmierzyć się z jednym z najcięższych doświadczeń w ich 

życiu, jakim jest przeszczep serca. Główną ideą tych spotkań jest nawiązanie i 

podtrzymanie przyjacielskich relacji wśród uczestników.  

 

16 kwietnia wzięłam udział w kolejnej edycji akcji Naszego Radia pn. „Jaja 

Samorządowe”. W efekcie powstały piękne własnej roboty pisanki oraz kartki 

świąteczne przygotowane przez samorządowców z powiatów, miast i gmin    z naszego 

regionu. 

 

18 kwietnia wzięłam udział w nadzwyczajnym wlanym zgromadzeniu Łódzkiej Agencji 

Rozwoju Regionalnego. 

W dniach 25-28 kwietnia wzięła udział w Ogólnopolskim Spotkaniu Teatralnym, na  

26 kwietnia wzięła udziału w szkolnych uroczystościach i w zakończeniu roku 

szkolnego klas III w I Liceum Ogólnokształcącym w Zduńskiej Woli oraz Zespołu Szkół 

Zawodowych nr  1.  

 

Radny Andrzej Dutkiewicz zapytał o powody rozbudowy Szkoły Specjalnej w Zduńskiej 

Woli.  

 

Radna Joanna Pawłowska zapytała o etap prac zarządu nad dodatkami za 

wychowawstwo dla nauczycieli w szkołach ponadgimnazjalnych. Jaka to będzie kwota, 

kiedy rozpocznie się wypłata, czy zostaną zrównane z miastem Zduńska Wola.  

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik odnośnie rozbudowy szkoły: 

1/ Jest to szkoła, która wychowuje dzieci i młodzież z różnego typu deficytami, od 

poziomu przedszkolnego, przez kształcenie podstawowe, zawodowe, po  

przysposobienie do pracy do 25 roku życia. 

2/ Może prowadzić kształcenie dla dzieci o wybitnych zdolnościach. 

3/ Praca z dziećmi autystycznymi, niedowidzącymi.  

4/ Praca z dziećmi z głębokim upośledzeniem.  

 

Realizacja tych działań wymaga odpowiednich warunków.  

Szkoła od początku była za mała na realizację tych wszystkich działań. Zajęcia w tej 
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szkole odbywają się do godziny 18.00. 

Poważnym problemem jest to, że w jednej sali prowadzone są zajęcia dwóch klas. Te 

warunki mocno odstawały od standardu w szkołach tego typu. Stąd pomysł na 

rozbudowę szkoły. Działania rozpoczęły się od modernizacji budynku. Kolejny krok to  

przygotowanie projektu i podjęcie starań o środki zewnętrzne. Projekt w tej chwili jest 

na dokończeniu, nakierunkowany dla dzieci z autyzmem i w systemie „Monte Sorii”.  

Dzieci z autyzmem jest coraz więcej. Autyzmu się nie wyleczy ale z autyzmem można 

żyć i tą formę opanować, tak by te dzieci mogły w przyszłości żyć samodzielnie. 

Będzie wybudowane boisko.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk stwierdziła, że stopień nie bilansowania się oświaty w 

powiecie jest duży, była już o tym mowa niejednokrotnie. Zarząd widział potrzebę 

zwiększenia dodatków dla nauczycieli. Brak środków spowodował, że ta decyzja była 

zwlekana. W kwietniu została podjęta uchwała o zwiększeniu kwoty dodatków: 

motywacyjnego z 66 do 120, wychowawczego z 72 do 120, odnośnie uczniów 

dorosłych z 40 do 120, opiekun stażu z 40 do 70. Jest to daleko mała kwota w stosunku 

wymagań. Była to decyzja ryzykowana mając na uwadze finanse powiatu.  

 

Wiceprzewodniczący Tomasz Filipowski Zarząd miał pracować nad podwyżkami dla 

osób najmniej zarabiających w Starostwie Powiatowym. Czy coś w tym temacie już 

wiadomo.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk zarobki faktycznie nie są rewelacyjne. Znacznie odbiegają od 

zarobków w mieście. Podobnie jak w przypadku dodatków. Podniesienie pensji wiąże 

się z wysokimi wydatkami zarówno inwestycyjnymi ze względu na liczne inwestycje jak 

i bieżące, w tym na spłatę kredytów. Na dzień dzisiejszy żadnej decyzji w tej mierze 

nie ma, być może jakieś środki się znajdą.  Zarząd pracuje nad tym. 

 

Radny Andrzej Dutkiewicz zwrócił uwagę, że faworyzuje się jedną grupę zawodową,                   

a pracownicy administracji zarabiają grosze.  

 

Radny Dawid Mazurkiewicz zapytał, czy prawdą jest że do nowego pawilonu przenosi 

się pani dyrektor i sekretariat. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że nie faworyzuje żadnej z grup, prawdą jest 
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że pracownicy starostwa się nie oflagowali i nie protestowali za co im dziękuje, 

przeprowadziła rozmowy z wieloma osobami, którzy prosili by się tym pensjom 

przyjrzeć. Tak „krawiec kraje jak mu sukna staje”, mamy tego sukna mało, musi go 

starczyć na różne rzeczy.  

Decyzje w stosunku do nauczycieli nie zostały podjęte - jest to propozycja. Poszły do 

zaopiniowania do związków. To rada zadecyduje o podwyżkach. O pracownikach nie 

zapomni. Im lepiej oni pracują tym ona ma większy spokój w swojej pracy.  

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik potwierdził, że  faktycznie pani dyrektor przenosi się do 

nowego pawilonu, ze względu na zmianę organizacji szkoły.  

 

Punkt 5 

Powołanie Komisji Uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Janusz Kochelski do Komisji Uchwał zgłosił: 

 

1/ Radnego  Romualda Solarka – Przewodniczący Komisji, 

2/ Radną Joannę Pawłowską  – Członek, 

3/ Radnego Zbigniewa Piotrowskiego – Członek. 

 

Radni wyrazili zgodę na pracę w komisji. 

 

Rada Powiatu (13 głosami za, 1 wstrzymał się, 2 osoby nie głosowały) przyjęła 

powyższy skład Komisji.  

 

1 Joanna Pawłowska - Tak 

2 Romuald Solarek - Tak 

3 Zbigniew Piotrowski - Wstrzymanie 

4 Dawid Mazurkiewicz - Tak 

5 Krzysztof Nowak - Tak 

6 Andrzej Dutkiewicz - Tak 

7 Grzegorz Włodarczyk - Tak 

8 Stanisław Szuster - Tak 

9 Jadwiga Ziółkowska - Tak 

10 Tomasz Ziółkowski -  Tak 
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11 Marcin Łabędzki  - Tak 

12 Hanna Iwaniuk – Nie głosował 

13 Wojciech Rychlik – Nie głosował 

14 Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

15 Tomasz Filipowski  -Tak 

16 Piotr Warchlewski - Tak 

 

Punkt 6 

Ocena zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę lokalnej sytuacji społecznej                     

i demograficznej w powiecie zduńskowolskim.  

 

Opinie komisji pozytywne. 

 

Rada Powiatu zapoznała się z oceną.  

 

Punkt 7 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Rady Powiatu ds. 

opracowania aktualizacji projektu Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Powiatu 

Zduńskowolskiego na lata 2019-2040. 

 

Opinie komisji pozytywne.  

 

Ustalenie liczby członków Komisji Rady Powiatu ds. opracowania aktualizacji projektu 

Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2019-

2040. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk zaproponowała pięcioosobowy skład komisji.  

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 16 głosów za) ustaliła skład komisji w liczbie  5 

osób. 

 

1 Joanna Pawłowska - Tak 

2 Romuald Solarek - Tak 

3 Zbigniew Piotrowski - Tak 

4 Dawid Mazurkiewicz - Tak 
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5 Krzysztof Nowak - Tak 

6 Andrzej Dutkiewicz - Tak 

7 Grzegorz Włodarczyk - Tak 

8 Stanisław Szuster -Tak 

9 Jadwiga Ziółkowska -Tak 

10 Tomasz Ziółkowski - Tak 

11 Marcin Łabędzki - Tak 

12 Hanna Iwaniuk - Tak 

13 Wojciech Rychlik - Tak 

14 Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

15 Tomasz Filipowski - Tak 

16 Piotr Warchlewski – Tak 

 

Zatwierdzenie imiennego składu komisji WPI. 

 

Radny Dawid Mazurkiewicz do komisji zgłosił radnych: 

1/ Krzysztofa Nowaka, 

2/ Dawida Mazurkiewicza. 

 

Radny Tomasz Filipowski do komisji zgłosił radną Ewę Mielczarek- Sójkę. 

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik do komisji zgłosił radnych: 

1/ Marcina Łabędzkiego, 

2/ Joannę Pawłowską. 

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 16 głosów za) zatwierdziła imienny skład Komisji. 

 

1 Joanna Pawłowska - Tak 

2 Romuald Solarek - Tak 

3 Zbigniew Piotrowski - Tak 

4 Dawid Mazurkiewicz - Tak 

5 Krzysztof Nowak - Tak 

6 Andrzej Dutkiewicz - Tak 

7 Grzegorz Włodarczyk - Tak 

8 Stanisław Szuster -Tak 
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9 Jadwiga Ziółkowska -Tak 

10 Tomasz Ziółkowski - Tak 

11 Marcin Łabędzki - Tak 

12 Hanna Iwaniuk - Tak 

13 Wojciech Rychlik - Tak 

14 Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

15 Tomasz Filipowski - Tak 

16 Piotr Warchlewski – Tak 

 

Ustalenie terminu przygotowania przez komisję projektu WPI. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk zaproponowała termin na dzień 30 września 2019 r.  

 

Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 15 głosów za) ustaliła termin przygotowania przez 

komisję projektu WPI na dzień 30 września 2019 r.  

1 Joanna Pawłowska - Tak 

2 Romuald Solarek - Tak 

3 Zbigniew Piotrowski - Tak 

4 Dawid Mazurkiewicz - nieobecny 

5 Krzysztof Nowak - Tak 

6 Andrzej Dutkiewicz - Tak 

7 Grzegorz Włodarczyk - Tak 

8 Stanisław Szuster - Tak 

9 Jadwiga Ziółkowska - Tak 

10 Tomasz Ziółkowski - Tak 

11 Marcin Łabędzki - Tak 

12 Hanna Iwaniuk - Tak 

13 Wojciech Rychlik - Tak 

14 Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

15 Tomasz Filipowski  -Tak 

16 Piotr Warchlewski – Tak 

 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Rady Powiatu ds. 

opracowania aktualizacji projektu Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Powiatu 

Zduńskowolskiego na lata 2019-2040. 
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Rada Powiatu jednogłośnie (ogółem 15 głosów za) podjęła Uchwałę  Nr VII/23/19 w 

sprawie powołania doraźnej Komisji Rady Powiatu ds. opracowania aktualizacji 

projektu Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Powiatu Zduńskowolskiego na lata 

2019-2040. 

 

1 Joanna Pawłowska - Tak 

2 Romuald Solarek - Tak 

3 Zbigniew Piotrowski - Tak 

4 Dawid Mazurkiewicz – Nieobecny 

5 Krzysztof Nowak - Tak 

6 Andrzej Dutkiewicz - Tak 

7 Grzegorz Włodarczyk - Tak 

8 Stanisław Szuster - Tak 

9 Jadwiga Ziółkowska - Tak 

10 Tomasz Ziółkowski - Tak 

11 Marcin Łabędzki - Tak 

12 Hanna Iwaniuk - Tak 

13 Wojciech Rychlik - Tak 

14 Ewa Mielczarek-Sójka -Tak 

15 Tomasz Filipowski - Tak 

16 Piotr Warchlewski - Tak 

 

Punkt 8 

Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad wnoszenia obywatelskich inicjatyw 

uchwałodawczych.    

 

Opinie komisji pozytywne.  

 

Rada Powiatu 13 głosami za, 1 wstrzymał się podjęła Uchwałę  Nr VII/24/19 w sprawie 

szczegółowych zasad wnoszenia obywatelskich inicjatyw uchwałodawczych.    

1 Joanna Pawłowska - Wstrzymanie 

2 Romuald Solarek - Nieobecny 

3 Zbigniew Piotrowski - Tak 

4 Dawid Mazurkiewicz – Nieobecny 
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5 Krzysztof Nowak - Tak 

6 Andrzej Dutkiewicz - Tak 

7 Grzegorz Włodarczyk - Tak 

8 Stanisław Szuster - Tak 

9 Jadwiga Ziółkowska - Tak 

10 Tomasz Ziółkowski - Tak 

11 Marcin Łabędzki - Tak 

12 Hanna Iwaniuk - Tak 

13 Wojciech Rychlik - Tak 

14 Ewa Mielczarek-Sójka -Tak 

15 Tomasz Filipowski - Tak 

16 Piotr Warchlewski - Tak 

 

Punkt 9 

Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Powiatu Zduńskowolskiego                            

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego za 2018 rok.   

 

Opinie komisji pozytywne. 

 

Radny Andrzej Dutkiewicz nawiązał do zapisu zawartego w materiale: nazwa zadania 

„szkolenie i uczestnictwo w zawodach sportowych dzieci i młodzieży szkolnej biorącej 

udział w szkoleniu sportowym prowadzonym przez powiatowe placówki oświatowe. 

Wysokość wsparcia w kwocie 30.000 zł. Zapytał czy nie należałoby tej formy 

wprowadzić w mieście skoro się to sprawdza w powiecie.  

 

Radny Tomasz Ziółkowski stwierdził, że temat należy zgłosić do rady miasta, osobiście 

uważa że jest to zaszłość i należałoby popracować nad inną formułą podziału tych 

środków.  

 

Radny Andrzej Dutkiewicz zaproponował by zlikwidować ten zapis. Jest tutaj 

faworyzowanie jednego podmiotu kosztem drugiego.  

 

Radny Zbigniew Piotrowski zapytał który z wymienionych klubów  ma najlepsze wyniki. 
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Wicestarosta Wojciech Rychlik główną ideą w zakresie Międzyszkolnego Ośrodka 

Sportowego jest szkolenie dzieci na poziomie podstawowym poprzez jednostkę 

oświatową jaką jest PMOS. Kluby DIAMENT, START i MKS wpisują się w rolę tego 

ośrodka. Na drugim planie jest współzawodnictwo sportowe. Od tego powinien być 

ośrodek POGOŃ. Tam to powinno wszystko funkcjonować. Tutaj powinien to być 

ośrodek szkolny. Istniejące zaszłości wiążą się z różnorakim traktowaniem co miało 

miejsce na ośrodku POGOŃ. PMOS to jedyny ośrodek, który prowadzi szkolenie dzieci                         

i młodzieży.  

 

Radny Andrzej Dutkiewicz pokreślił, że nie ma równości szans. Równość szans polega 

na tym, każdy może złożyć wniosek. Brak logiki w zapisach. Nie można faworyzować 

jednych podmiotów. Jest tu niekonsekwencja w dokumentach. Ogłasza się konkurs                          

i z góry zakłada, który klub nie może w nim uczestniczyć.  

 

Radny Zbigniew Piotrowski również uważa, że ośrodek głównie powinien być  

przeznaczony dla dzieci i młodzieży.  W dokumentach brak uzasadnienia, brak 

informacji o opinii  rady sportu. Zapytał naczelnika Wydziału Promocji, Kultury, Sportu 

i Rekreacji czy klub Pogoń przysłał ankietę. Czy klub aplikował o środki w ostatnim 

czasie.  

 

Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Sportu i Rekreacji Anna Stoczkowska-Smęda 

poinformowała, że nie przysłał i nie aplikował o środki.   

 

Radny Tomasz Ziółkowski poinformował, że do wszystkich klubów wysyłane są 

ankiety, klub na tej podstawie zgłasza jakie by chciał realizować zadania. Na podstawie 

tych ankiet zostanie rozpisany konkurs.  

 

Członek Zarządu Marcin Łabędzki ośródek jest głownie dla młodzieży, ma ją 

wychowywać. Celem jest objęcie szkoleniem jak najszerszą grupę. Nie ma tutaj 

żadnych ograniczeń i dyskryminacji jakiegokolwiek klubu. Środki są faktycznie 

niewielkie.  

 

Radna Jadwiga Ziółkowska stwierdziła, że należy sobie zadać pytanie co jest 

wynikiem. Wg. niej najważniejsza jest praca u podstaw. Sport to rywalizacja, 

współpraca. Ważne jest by jak najwięcej dzieci objąć opieką. Niekoniecznie efekt 
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końcowy jest wyrocznią sukcesu dla danego klubu. Wszystkie kluby mają możliwość 

otrzymać te pieniądze, wystarczy wypełnić ankietę i odesłać. Wtedy znane są 

oczekiwania.  

 

Rada Powiatu przyjęła powyższe sprawozdanie. 

 

Punk 10 

Podjęcie uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR III/21/18 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2019–2040 -

FK.7/19.  

 

Opinie komisji pozytywne.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk przedstawiła projekt uchwały.  

 

Rada Powiatu 12 głosami za, 3 wstrzymał się  podjęła Uchwałę  Nr VII/25/19 w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego na lata 

2019–2040 -FK.7/19.  

1 Joanna Pawłowska - Tak 

2 Romuald Solarek - Tak 

3 Zbigniew Piotrowski - Wstrzymanie 

4 Dawid Mazurkiewicz - Nieobecny 

5 Krzysztof Nowak - Wstrzymanie 

6 Andrzej Dutkiewicz -Wstrzymanie 

7 Grzegorz Włodarczyk - Tak 

8 Stanisław Szuster - Tak 

9 Jadwiga Ziółkowska - Tak 

10 Tomasz Ziółkowski - Tak 

11 Marcin Łabędzki - Tak 

12 Hanna Iwaniuk -Tak 

13 Wojciech Rychlik - Tak 

14 Ewa Mielczarek-Sójka - Tak 

15 Tomasz Filipowski - Tak 

16 Piotr Warchlewski – Tak 
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Punkt 11  

Podjęcie uchwały zmieniającej UCHWAŁĘ NR III/22/18 w sprawie uchwalenia budżetu 

na rok 2019 – FK.8/19.  

 

Opinie komisji pozytywne.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk przedstawiła projekt uchwały.  

 

Rada Powiatu 12 głosami za, 3 wstrzymującymi się podjęła Uchwałę nr VII/26/19 

zmieniającą UCHWAŁĘ NR III/22/18 w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2019. 

1 Joanna Pawłowska - Tak 

2 Romuald Solarek - Tak 

3 Zbigniew Piotrowski - Wstrzymanie 

4 Dawid Mazurkiewicz - Nieobecny 

5 Krzysztof Nowak - Wstrzymanie 

6 Andrzej Dutkiewicz - Wstrzymanie 

7 Grzegorz Włodarczyk - Tak 

8 Stanisław Szuster - Tak 

9 Jadwiga Ziółkowska - Tak 

10 Tomasz Ziółkowski - Tak 

11 Marcin Łabędzki - Tak 

12 Hanna Iwaniuk - Tak 

13 Wojciech Rychlik - Tak 

14 Ewa Mielczarek-Sójka -Tak 

15 Tomasz Filipowski - Tak 

16 Piotr Warchlewski - Tak 

 

Punkt 12 

Stanowisko Rady Powiatu Zduńskowolskiego w sprawie ochrony powietrza na terenie 

powiatu zduńskowolskiego.  

 

Opinie komisji pozytywne. 

 

Przewodniczący rady Piotr Warchlewski poinformował, że do rady wpłynął projekt 

stanowiska radnego Zbigniewa Piotrowskiego. Zaproponował dwa głosowania. 
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Radny Zbigniew Piotrowski stwierdził, że powinno zostać wypracowane jedno 

stanowisko. Stanowisko powinno nakreślać normy prawne, które zobowiązują 

jednostki samorządowe  do określonych działań na rzecz ochrony stanu powietrza na 

terenie powiatu. Określić zasoby narzędziowe do realizacji celów nakreślonych przez 

prawo. Możliwości pomiarowe (jest tylko 1), administracyjne, edukacyjne. Możliwość 

nakreślenia realizacji programów wsparcia dla zamierzonych celów np. zmniejszenia  

50 % w sektorze komunalno- bytowym emisji PM 10, PM 2,5. 

Wtedy, można się domagać od jednostek nadrzędnych wsparcia w tym zakresie.  

W pierwotnym stanowisku brakuje odniesienia do prawa. Wystarczy spojrzeć do 

uchwał sejmiku i realizować zawarte tam zapisy oraz dyrektywy unijne np. dyrektywę 

27.  

W stanowisku brak nakreślenia celów, są jakieś żądania ale bez określenia o co w nich 

chodzi. Jest mowa o ograniczeniu emisji ale bardzo ogólnie, o wykonaniu przyłączeń 

ale w którym kierunku? jeśli chodzi o plany przestrzenne. Mówi się o przewietrzeniu 

miasta ale czy były robione badania w tym zakresie. Jest mowa o rozszerzeniu sieci 

gazowej ale można by to ująć w zakresie prawnym – tego nie zaznaczono. 

Zaprzestanie węgla w małych kotłowaniach – jest za,  może to jest jakiś osiągnięcie w 

tym momencie.  

Do pozostałych zawartych stwierdzeń jest się nawet trudno ustosunkować, ktoś chce 

postawić zaporę na rzece Pichnie czy postawienie wiatraków. Jest mowa o 

samochodach elektrycznych. Wpływ tego to 2 %.  

To wszystko opisane jest przez marszałka województwa. Np. „Powiat znajduje się na 

obszarze przekroczenia zapylenia powietrza. Wszystkie jednostki powinny wdrażać 

programy ochrony powietrza.”. 

 

Radna Jadwiga Ziółkowska zaproponowała podjąć dwa głosowania.  

 

Radny Stanisław Szuster – przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i 

Infrastruktury Technicznej poinformował, że jego komisja przyjęła pierwszy projekt 

stanowiska.  

 

Członek Zarządu Marcin Łabędzki poinformował, że każdy samorząd jest instytucją 

samodzielną i podejmuje decyzje samodzielnie. Powiat nie może ingerować                              

w założenia gminy. Rada Powiatu może wspierać, wskazywać, pomagać. Taki cel jest 
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tego stanowiska, by było spójne ze stanowiskiem gmin. Powiat może apelować nie 

nakazywać.  

 

Radna Joanna Pawłowska poinformowała, że na Komisji Bezpieczeństwa jednym z 

tematów spotkania była walka ze smogiem. W posiedzeniu udział wzięli 

przedstawiciele policji,  sanepidu i poszczególnych gmin. Gminy posiadają takie 

programy lub nad nim pracują. Stanowisko jest poglądem na konieczność ochrony 

środowiska.  

 

Przewodniczący rady Piotr Warchlewski zaproponował przegłosować wnioski. 

 

Rada Powiatu 10 glosami za, 1 przeciw, 3 wstrzymujące się przyjęła projekt 

stanowiska Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury Technicznej. 

1 Joanna Pawłowska - Tak 

2 Romuald Solarek - Wstrzymanie 

3 Zbigniew Piotrowski - Wstrzymanie 

4 Dawid Mazurkiewicz - Nieobecny 

5 Krzysztof Nowak - Nieobecny 

6 Andrzej Dutkiewicz - Nie 

7 Grzegorz Włodarczyk - Tak 

8 Stanisław Szuster - Tak 

9 Jadwiga Ziółkowska - Tak 

10 Tomasz Ziółkowski - Tak 

11 Marcin Łabędzki - Tak 

12 Hanna Iwaniuk - Tak 

13 Wojciech Rychlik - Tak 

14 Ewa Mielczarek-Sójka - Wstrzymanie 

15 Tomasz Filipowski - Tak 

16 Piotr Warchlewski - Tak 

 

 

Rada Powiatu 3 głosami za,  3 wstrzymujące się, 7 przeciw, 2 osoby nie głosowały 

odrzuciła stanowisko Radnego Zbigniewa Piotrowskiego. 

1 Joanna Pawłowska - Nie 

2 Romuald Solarek - Wstrzymanie 
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3 Zbigniew Piotrowski - Tak 

4 Dawid Mazurkiewicz- Nieobecny 

5 Krzysztof Nowak - Tak 

6 Andrzej Dutkiewicz - Tak 

7 Grzegorz Włodarczyk - Wstrzymanie 

8 Stanisław Szuster - Nie 

9 Jadwiga Ziółkowska - Nie 

10 Tomasz Ziółkowski - Nie 

11 Marcin Łabędzki  - Nie 

12 Hanna Iwaniuk – Nie głosował 

13 Wojciech Rychlik – Nie głosował 

14 Ewa Mielczarek-Sójka - Wstrzymanie 

15 Tomasz Filipowski - Nie 

16 Piotr Warchlewski - Nie 

 

Punkt 13 

Interpelacje i zapytania Radnych.   

 

Radny Romuald Solarek złożył interpelację w sprawie zadbania o czystość przy 

pasażu Franciszka Drzewieckiego. Zanieczyszczenia powodują przebijanie kół 

rowerów, estetyka pasażu jest niewłaściwa.  

 

Radny Krzysztof Nowak złożył interpelację w sprawie nieprawidłowości                                            

w funkcjonowaniu oczyszczalni ścieków przy DPS Przatówek. Wg. mieszkańców 

część ścieków odprowadzona jest rowem otwartym. Powyższe zostało zgłoszone 

przez mieszkańców Przatowa na zebraniu wiejskim w Przatowie.  

 

Punkt 14 

Wnioski i oświadczenia Radnych. 

 

Radna Joanna Pawłowska złożyła wniosek o rozłożenie na raty potrącenia 

wynagrodzenia nauczycielom uczestniczącym w legalnym strajku w terminie do końca 

roku budżetowego lub wnioskowanych przez zainteresowanych rat.  

 

Radny Zbigniew Piotrowski złożył wniosek w sprawie reorganizacji Wydziału 



24 

 

Komunikacji i Transportu.  

 

Radny Andrzej Dutkiewicz złożył wniosek o wymalowanie pasów dla pieszych na 

skrzyżowaniu Paprocka – Zduńska Wola, na ul. Zduńskiej.  

 

Punkt 15 

Sprawy różne. 

 

Wiceprzewodnicząca rady Ewa Mielczarek-Sójka odczytała informację:  

„Zarząd powiatu co roku do dnia 31 maja przedstawia radzie powiatu raport o stanie 

powiatu. 

Raport obejmuje podsumowanie działalności zarządu powiatu w roku poprzednim,  

w szczególności realizację polityk, programów i strategii, uchwał rady powiatu                             

i budżetu obywatelskiego. 

Rada powiatu rozpatruje raport podczas sesji, na której podejmowana jest uchwała 

rady powiatu w sprawie udzielenia lub nieudzielenia zarządowi absolutorium. Raport 

jest rozpatrywany w pierwszej kolejności. Nad przedstawionym raportem o stanie 

powiatu przeprowadza się debatę. 

Debata nad Raportem o stanie powiatu zduńskowolskiego. Głos mieszkańców                              

w debacie nad raportem, w debacie nad raportem o stanie powiatu mieszkańcy 

Powiatu Zduńskowolskiego mogą zabierać głos. 

Mieszkaniec, który chciałby zabrać głos w debacie nad raportem o stanie powiatu 

składa do przewodniczącego rady pisemne zgłoszenie za pośrednictwem urzędu 

Starostwa Powiatowego (sekretariat), poparte podpisami co najmniej 150 

mieszkańców Powiatu Zduńskowolskiego.  

Wzór zduńskowolskiego zgłoszenia do zabrania głosu w debacie nad raportem o 

stanie powiatu. 

Zgłoszenie składa się najpóźniej w dniu poprzedzającym dzień, na który zwołana 

została sesja, podczas której ma być przedstawiany raport o stanie powiatu. Raport o 

stanie Powiatu Zduńskowolskiego za 2018 r. zostanie przedstawiony na sesji Rady 
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Powiatu Zduńskowolskiego w dniu 30 maja br. W konsekwencji, zgłoszenia winny 

zostać złożone najpóźniej w dniu 29 maja br. 

Mieszkańcy są dopuszczani do głosu według kolejności otrzymania przez 

Przewodniczącego Rady zgłoszenia. 

Liczba mieszkańców mogących zabrać głos w debacie wynosi 15.” 

 
Radny Andrzej Dutkiewicz zwrócił uwagę, że w zduńskowolskim szpitalu nie ma 

ustalonej godziny wizyty do urologa, pacjenci czekają nawet trzy godziny na wizytę do 

tego specjalisty.   

 

Punkt 16 

Zakończenie VII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zakończył posiedzenie  VII sesji VI kadencji.  

 

 

                   Przewodniczący 

       Rady Powiatu Zduńskowolskiego 

   

    Piotr Warchlewski 

 


